



CMP/APR/2026/0001

إعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية
Extraordinary General Meeting Results

Date	01/04/2026	التاريخ
Name of Listed Company	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة المدرجة
Day and Date of the Meeting	الأربعاء Wednesday 01/04/2026	تاريخ ويوم الاجتماع
Start time of the Meeting	11:30 am Bahrain Time	توقيت بدء الاجتماع
End time of the Meeting	11:40 am Bahrain Time	توقيت نهاية الاجتماع
Venue of the Meeting	عن طريق وسائل الاتصال الإلكترونية Via electronic means	مكان انعقاد الاجتماع
Chair of the Meeting	السيد هشام الرئيس Mr. Hisham Alrayes	رئيس اجتماع الجمعية العامة
Quorum of the Total Attendance	61.79%	نصاب الحضور الإجمالي
Decisions and Resolutions of the Extraordinary General Meeting:		القرارات الصادرة عن اجتماع الجمعية العامة غير العادية:
The following items of the agenda have been approved: 1. The minutes of the previous Extraordinary General meeting held on 20 March 2025. 2. The change of the Group's name from "GFH Financial Group B.S.C." to "GFH Bank B.S.C." 3. The amendment to the Group's Memorandum of Association and Articles of Association, and all amendments thereto, with respect to the name clause. 4. Authorize the Chairman of the Board of Directors and/or the Chief Executive Officer of the Bank and/or their designee, individually, to undertake the necessary procedures to implement item 2 above and to sign and submit any relevant documents, including signing the amendment Memorandum of Association and Articles of Association before the notary public.		تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية: 1. محضر اجتماع الجمعية العامة غير العادية والمنعقد بتاريخ 20 مارس 2025م. 2. تغيير الاسم التجاري للمجموعة من «مجموعة جي اف اتش المالية ش.م.ب.» إلى «بنك جي اف اتش ش.م.ب.». 3. تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للمجموعة وجميع تعديلاته فيما يتعلق ببند الاسم التجاري. 4. تخويل رئيس مجلس الإدارة و/أو الرئيس التنفيذي للبنك و/أو من يخولانه منفردين، لمباشرة الإجراءات اللازمة لتنفيذ البند 2 أعلاه وتوقيع وتقديم أي مستندات ذات صلة بما فيها التوقيع على عقد تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للمجموعة أمام كاتب العدل.

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الالتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
		DocuSigned by: 57756F47F0FB486...	